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Trude Brosvik (Krf) sette på vegner av rådet fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
Når ei sak som dette ikkje er utgreidd for rådet, så er det krevjande å gje noko meir enn 
generelle innspel i vidare arbeid med høyringa. RMNF vil gje desse innspela: 
 
- Det er ønskjeleg at krava til universell utforming vert samla i ei sektorovergripande 
forskrift, og ikkje to som foreslått, forutsett at det ikkje svekker allereie vedtekne krav til 
tiltak utanfor IKT-løysingar. 
 
- Det er positivt med klarare mynde, gjennom eit handhevings-organ, for å ta tak i brot på 
forskrifta. 
 
- Å slutte seg til tilgjengelighetsdirektivet må ikkje medføre svekking av rettar som allereie 
er innført i Norge for universell utforming. 
 
- RMNF understrekar at det er viktig at bruksanvisningar kjem på norsk. 

 
 
Avrøysting 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
Når ei sak som dette ikkje er utgreidd for rådet, så er det krevjande å gje noko meir enn generelle 
innspel i vidare arbeid med høyringa. RMNF vil gje desse innspela: 
 
- Det er ønskjeleg at krava til universell utforming vert samla i ei sektorovergripande forskrift, og 
ikkje to som foreslått, forutsett at det ikkje svekker allereie vedtekne krav til tiltak utanfor IKT-
løysingar. 
 
- Det er positivt med klarare mynde, gjennom eit handhevings-organ, for å ta tak i brot på forskrifta. 
 
- Å slutte seg til tilgjengelighetsdirektivet må ikkje medføre svekking av rettar som allereie er innført 
i Norge for universell utforming. 
 
- RMNF understrekar at det er viktig at bruksrettleiingar kjem på norsk. 
 
 


